
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 19 

XIX Posiedzenie w dniu 17 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 17 maja 2021 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Krzysztof Psykała 

3. Anna Sianos  

4. Andrzej Staszak 

5. Jolanta Szymczak 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący komisji otworzył posiedzenie, powitał zgromadzonych, poprosił o 

potwierdzenie obecności. 

 

2. Opinia w sprawie objęcia ochroną wielowiekowych drzew w Sianożętach. 

 

Temat przedstawiła Kinga Kurkowska Inspektor ds. ochrony przyrody i środowiska. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie objęcia ochroną wielowiekowych drzew w Sianożętach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (3) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos  

Opinia pozytywna 

 

3. Omówienie przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2021r. pod względem 

czystości, porządku itp. na terenie gminy. 

 

Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego przedstawił Dyrektor Gminnego Ośrodka 

sportu i Rekreacji Zenon Wajgert. 



 

4. Zajęcia pasa ruchu drogowego na cele handlowe, zasady zajęcia, funkcjonowania, 

kontroli itp. 
 

Informację w sprawie pasa ruchu drogowego przedstawiła Magdalena Karwas. 

 

5. Gospodarka odpadami komunalnymi, bieżące funkcjonowanie systemu, sprawozdanie 

za kwiecień 2021r. 

Informację w sprawie gospodarki odpadami przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

- Marek Leciaho 

- Jolanta Szymczak 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła porozrzucanych talonów z salonu gie, belownicy, odbioru odpadów, 

wymiany pojemników. 

 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 

- Tomasz Rymaszewski 

- Roman Marciniak 

- Marek Leciaho 

- Magdalena Karwas 

 

Dyskusja dotyczyła posesji przy ul. Granicznej, uszkodzenie ul. Lotniczej, naprawa ulicy 

Rolnej, rozmów ze Starostą. 

Radny Marek Leciaho złożył wniosek fotrmalny o udział Gminy w kosztach naprawy  

ul. Lotniczej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
udziału Gminy w kosztach naprawy ul. Lotniczej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna 
 



 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie.  

 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


